Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Rula Khoury	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Rula Khoury
Date of auditor's report: 17-03-2024	تاريخ تقرير المدقق: 17-03-2024
Working to address the fundamental issues related to the future of the company in light of the alternatives available in accordance with the laws, including voluntarily liquidating the company. 2- Continuing efforts to attract local and external investors for the purpose of working to restructure the company's capital. 3- Follow up efforts to complete the work of unifying and annexing the lands and then separating them for the purposes of sale once cash is available. 4- The company's Board of Directors acknowledges the existence of fundamental matters that will affect the company's continuity during the next financial year due to the company's cessation of work five years ago and the accumulation of losses of more than three times the capital.	-1 العمل على معالجة الأمور الجوهرية المتعلقة بمستقبل الشركة في ضوء البدائل المتاحة وفق القوانين بما في ذلك تصفية الشركة اختياريا2 استمرار الجهود لإستقطاب مستثمرين محليين وخارجيين بغرض العمل على إعادة هيكلة رأسمال الشركة3 متابعة الجهود لاستكمال اعمال التوحيد والضم للآراضي ومن ثم افرازها لأغراض البيع حال توفر السيولة النقدية4 يقر مجلس إدارة الشركة بوجود أمور جوهرية ستؤثر على استمرارية الشركة خلال السنة المالية التالية نظرا لتوقف الشركة عن العمل منذ خمس سنوات وتراكم الخسائر بأكثر من ثلاثة اضعاف رأس المال.
Company's opinion:	رأي الشركة:
Type of Report: Qualified	نوع التقرير: تحفظ
Kindly be informed that our opinion regarding our Auditor's report Messrs.' Modernity International as follows:-	نود اعلامكم براينا حول تقرير مدقق حسابات الشركة السادة Modernity International كما يلي:-
To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN PAPER & CARDBOARD FACTORIES Date: 20-04-2024 09:33:53 PM Subject: Company's opinion on the aforementioned auditor's report	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصانع الورق والكرتون الأردنية التاريخ: 20-44-2023 093:33 PM الموضوع: راي الشركة حول تقرير مدقق الحسابات